
Fra: mariasjoegren1976@gmail.com <mariasjoegren1976@gmail.com> 
Sendt: 15. juli 2021 10:56 
Til: GAB Kontor <gabkontor@gbakken.dk>; VA Afd.59 Galgebakken <galgebakken@bo-
vest.dk> 
Emne: Blomsterkummer 
 
Hejsa 
Jeg ved ikke lige hvor denne bekymring skal stiles til så jeg skyder lidt med spredehagl. 
Jeg er bekymret for de nyopsatte blomsterkummer/chikaner.. 
For det første har de frygteligt skarpe kanter så hvis et barn, ja eller voksen, er uheldige og 
falder kan de slå sig virkelig alvorligt. 
Derudover er der heller ikke noget refleks på så hvis lyset skulle gå en sen nat kan det gå 
grueligt galt! 
Se evt historien i nyhederne pt om den stakkels 15 årige dreng der har mistet livet grundet 
manglende sikkerhed.. 
Jeg håber I vil gøre noget for at være lidt på forkant. 
Venligst Maria Sjøgren 
 

 

Kenneth Skåning Fuglsang via custmx.one.com 
 

tor. 22. jul. 09.32 (for 8 
dage siden) 

 
 
 

til mariasjoegren1976@gmail.com, GAB, VA 

 
 

Hej Maria, 
 
Tak for din mail 15. juli 2021. 
 
Vi har noteret dine bekymringer og vil sørge for at disse bliver sikret snarest muligt, 
dog under hensyntagen til at vi befinder os i en sommer ferieperiode. 
 
 
Med venlig hilsen 
  
Kenneth Fuglsang 
Ejendomsleder 
 

Fra: Kenneth Skåning Fuglsang 

Sendt: 22. juli 2021 09:38 

Til: Thor Hansen <totem17@gmail.com>; Helle Damgård <heha@comxnet.dk>; Stine Høier 

<swf@albertslund.dk>; 'Dorte Brink' <dortebrink@hotmail.com>; 'Anders Keldorff' 

<anders.keldorff@albertslund.dk> 

Cc: Kenn S. Pedersen <ksp@bo-vest.dk> 

Emne: VS: Sikring af blomsterkummerne på supercykelstien. 

 

Hej alle, 
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Nedennævnte henvendelse vedr. bekymringer over skader ved blomsterkummerne på 

supercykelstien sendes til jeres orientering. 

 

Jeg vil foreslå, at følgende: 

 

Anders du sørger for at der sættes synlige reflekser på blomsterkummerne. 

 

Vi, driften sørger for at kanterne i blomsterkummerne bliver mere sikre. 

 

Er i enige? 

 

Med venlig hilsen 

  

Kenneth Fuglsang 

Ejendomsleder 


